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Etanolbilar släpper ut mer av flera hälsofarliga ämnen än bensinbilar. Det visar en 
undersökning från Vägverket och Stockholms universitet, skriver Svenska Dagbladet på nätet.  
Det är bl.a. utsläppen av cancerframkallande polycykliska aromatiska kolväten och aldehyder 
som är högre hos etanolbilar än hos bensinbilar. Störst är problemen vid kallstart.  
Studien ger dock inga belägg för att det inte skulle vara bra att gå över till etanol, enligt Petter 
Åsman, utredare på Vägverket. 
 
Toni kommentar: 
Vad annars kan Petter Åsman skriva i sin slutkläm, annars fick han trängas med killen 
från sjöfartverket på en öde fyr utanför Öland. Det är ett sorgligt exempel, Vägverket 
känner väl till alla hälsorisker, giftiga avgaser, ökad utsläpp, men för att behålla jobben 
skriver man lite – å ena sidan – å andra sidan, redan för 8 år sedan varnade Vägverkets 
personal för Etanol satsningen, ingen av dessa personer finns kvar – alla på nya platser i 
samhället. 
Det är kusligt att man kan få göra så i ett land som tillkännager sig till att vara ett 
rättsamhälle.   
 


